

**UCAPAN
YB MENTERI KESEJAHTERAAN BANDAR,
PERUMAHAN DAN KERAJAAN TEMPATAN
SEMPENA MAJLIS PENYAMPAIAN
ANUGERAH PERKHIDMATAN CEMERLANG
KEMENTERIAN KESEJAHTERAAN BANDAR, PERUMAHAN DAN
KERAJAAN TEMPATAN PADA 24 JANUARI 2017**

Bismillahirrahmanirrahim,
Assalamualaikum Warahmatullahi Wabarakatuh,
Salam Sejahtera dan Salam 1 Malaysia,
Salam Sehati Sejiwa.

Yang dihormati Saudara dan Saudari Pengacara Majlis

Yang Berhormat Datuk Halimah Binti Mohamed Sadique
Timbalan Menteri Kesejahteraan Bandar, Perumahan Dan Kerajaan
Tempatan

YBhg. Datuk Hj. Mohammad Bin Mentek
Ketua Setiausaha Kementerian Kesejahteraan Bandar, Perumahan Dan
Kerajaan Tempatan

YBhg. Dato' Dr. Tam Weng Wah
Timbalan Ketua Setiausaha (Dasar & Pembangunan)

YBhg. Dato' Halimi Bin Abd. Manaf
Timbalan Ketua Setiausaha (Kesejahteraan Bandar)

YBrs. Dato' Nor Inchun Binti Mohamed Salleh
DI SEMAK SEMASA PENYAMPAIAN

Timbalan Ketua Setiausaha (Pengurusan)

YBhg. Datuk/ Dato', Ketua-ketua Jabatan, Bahagian dan Agensi

Penerima-penerima Anugerah Perkhidmatan Cemerlang Tahun 2016
serta pesara/bakal-bakal pesara 2017

Tuan-Tuan dan Puan-Puan Sekalian,

PENDAHULUAN

1. Alhamdulillah, saya memanjatkan setinggi-tinggi kesyukuran ke hadrat Allah SWT kerana limpah dan kurniaNya dapat kita berkumpul bersama-sama pada hari ini, bagi meraikan para penerima Anugerah Perkhidmatan Cemerlang (APC) dan pesara/bakal pesara dalam Majlis Anugerah Perkhidmatan Cemerlang 2016 dan Jasamu Dikenang 2017, Kementerian Kesejahteraan Bandar, Perumahan & Kerajaan Tempatan. Saya juga amat berbesar hati dan ingin mengucapkan ribuan terima kasih kerana menjemput saya untuk menyempurnakan majlis pada hari ini.

2. Saya merakamkan ucapan syabas dan tahniah kepada 223 orang penerima Anugerah Perkhidmatan Cemerlang KPKT yang terdiri daripada warga JPBD, JKT, JPN, JLN, JPSPN dan I-KPKT dan KPKT bagi tahun 2016 yang selayaknya menerima pengiktirafan ini. Ucapan tahniah ini dipanjangkan juga buat 18 orang pesara/bakal pesara bagi tahun 2017 ini. Terima kasih yang tidak terhingga di atas jasa dan bakti semua pesara/bakal pesara 2017. Penggabungan penganjuran bagi KPKT dan jabatan-jabatan di bawahnya ini merupakan inisiatif kementerian bagi mengoptimumkan perbelanjaan berhemah dan langkah berjimat cermat tanpa menjejaskan hasrat dan objektif APC. Ianya juga memberi peluang

kepada KPKT memupuk semangat kekitaan dikalangan warga KPKT serta agensi-agensi di bawahnya di dalam satu majlis. Majlis ini merupakan platform bagi saya serta puncak pimpinan KPKT menzahirkan penghargaan di atas kecemerlangan yang ditunjukkan oleh penjawat awam di Kementerian ini sepanjang tahun 2016. Saya juga difahamkan, bukan mudah untuk memilih penerima-penerima APC. Mereka ini telah melalui beberapa tahap tapisan sebelum berjaya. Oleh itu, syabas dan tahniah saya ucapkan kepada semua yang terpilih.

3. Kementerian sentiasa komited dalam mengiktiraf budaya kerja cemerlang yang diberikan oleh semua pegawai dan kakitangan melalui pelbagai jenis anugerah, ganjaran serta pengiktirafan. Saya sangat berharap agar APC dapat memberi galakan dan pencetus kepada semua warga KPKT untuk terus memberikan sepenuh daya usaha dalam mempertingkatkan produktiviti serta mutu kerja yang berkualiti tinggi. Ini bagi menjadikan perkhidmatan awam kekal sebagai perkhidmatan yang diyakini dan disegani oleh rakyat yang menepati kehendak dan ekspektasi mereka. Pengiktirafan ini seharusnya mewujudkan persaingan yang sihat di kalangan semua warga Kementerian untuk membuktikan keupayaan masing-masing untuk terus maju pada masa akan datang. Kita perlu bersaing secara sihat untuk terus cemerlang melalui penambahbaikan, berinovasi, sentiasa berusaha melakukan perubahan secara berterusan dan memberi manfaat kepada rakyat.

4. Bagi membolehkan kita mencapai kecemerlangan walaupun dengan ekspektasi dan kekangan sumber yang semakin meningkat, KPKT perlu kekal relevan dan perlu menunjukkan prestasi kerja yang lebih berkualiti serta sentiasa menambahbaik mutu perkhidmatan yang disampaikan. Bagi merealisasikan transformasi yang dirancang, penglibatan semua warga KPKT amat diperlukan, sama ada secara *top-down* atau *bottom-up*.

5. Oleh itu, adalah amat penting bagi seluruh warga KPKT dapat melengkapkan diri dengan segala pengetahuan dan kemahiran di tahap yang lebih tinggi serta terkini dalam usaha untuk mengantarabangsakan KPKT melalui penubuhan *Center of Excellence*. Program Pembangunan Modal Insan yang dijalankan oleh kementerian samada melalui kursus atau latihan, dapat memastikan warga KPKT mempunyai jati diri, kekuatan fizikal, mental dan spiritual serta berkompentensi tinggi. Justeru, saya berharap agar kita sentiasa meningkatkan penguasaan ilmu pengetahuan, kecekapan, kemahiran dan kemampuan untuk bertindak dengan cara terbaik untuk perkhidmatan awam.

6. Sewajarnya semua warga KPKT di semua peringkat diberikan peluang untuk mengikuti latihan-latihan yang berkualiti tinggi. Barisan pelapis yang sedia ada perlulah dibentuk dan disiapsiagakan dari sekarang. Bakat sedia ada di dalam KPKT ini wajar digilap dengan sebaik mungkin agar mereka boleh meneruskan kesinambungan kecemerlangan di KPKT nanti. Untuk mencapai tahap kecemerlangan, sesebuah organisasi tidak boleh bergantung kepada kecekapan dan kemahiran segelintir warganya sahaja. Ia memerlukan kesemua pegawai dan kakitangan bersama-sama berganding bahu dan bekerja sebagai satu pasukan. Ini bagi memastikan pasukan perkhidmatan awam menjadi

pasukan yang kuat dan kukuh dalam menjalankan urusan pentadbiran negara.

7. Untuk menjadi lebih kreatif dan inovatif dalam melaksanakan tugas, warga KPKT hendaklah mengamalkan budaya pembelajaran sepanjang hayat (*life long learning*) iaitu terus menimba ilmu pengetahuan bagi mempelajari kaedah terbaru yang terbaik dan penambahbaikan secara berterusan (*continuous improvement*). Justeru itu, sama-samalah kita berfikiran lebih jauh untuk memastikan inovasi itu mencapai satu tahap yang membanggakan semua pihak.

Hadirin hadirat sekalian,

8. Saya ingin memetik ucapan Perdana Menteri pada perhimpunan bulanan Jabatan Perdana Menteri berkaitan dengan penyampaian perkhidmatan yang berkesan. Mesej yang disampaikan oleh beliau adalah jadikan tahun 2017 sebagai tahun “year of delivery” iaitu kita mesti melaksanakan projek, program, perkhidmatan dan langkah-langkah yang telah kita tentukan untuk kesejahteraan dan kebajikan rakyat serta negara. Ini harus dijadikan sebagai bidang keutamaan dan fokus kita pada tahun ini.

9. Kita perlu mengurus sumber-sumber yang ada dengan cekap dan mencapai tahap optimum serta bersedia untuk memikirkan cara terbaik untuk memastikan langkah-langkah penjimatan dalam penggunaan sumber yang ada. Sebagai contoh dalam situasi sekarang di mana pengisian jawatan adalah amat terhad terutama dalam pengisian jawatan di peringkat gred lantikan, kerajaan telah menghadkan pengisian jawatan

keseluruhan kepada 1.6 juta daripada 1.7 juta jawatan. Justeru, kita perlu menggunakan tenaga kerja dengan lebih kreatif dan bijak dalam melaksanakan tugas di pejabat.

Hadirin dan hadirat sekalian.

10. Saya menyeru agar seluruh warga KPKT bergerak seiring dengan saya. Marilah kita sama-sama mentransformasikan cara kita bekerja dengan lebih cekap dan cepat, cara berinteraksi dengan lebih mesra dan cara bertindak sebagai fasilitator kepada pelanggan. Saya yakin transformasi Kementerian yang telah kita garap akan berjaya sekiranya kita terus berusaha tanpa mengenal erti putus asa. Saya ingin menekankan mengenai ucapan Perdana Menteri dalam pembentangan Bajet 2017. Beliau telah mengumumkan Transformasi Nasional 50 atau TN50 sebagai program yang akan membawa ke arah pembangunan negara menjelang tahun 2050. Kita semua sedar bahawa 3 tahun lagi kita akan mencapai tahun 2020. Oleh itu, Perdana Menteri telah merancang pelan yang lebih baik menjelang 2050.

11. TN50 akan menjangkau tiga dekad proses dan gerak kerjanya, bagi membentuk satu negara bangsa yang benar-benar berwibawa serta berminda *par excellence*. TN50 akan dimula gerakkan dengan generasi muda pelbagai bangsa melalui wacana-wacana nasional atau national discourse seperti diputuskan oleh Kabinet. Biarlah TN50 ini menjadi saksi dan sejarah bahawa, kita adalah bapa-bapa atau nenek moyang yang bertanggungjawab, mahu mewariskan yang terbaik dan terhebat, diperturunkan kepada generasi hari muka. TN50, inilah azimat kita mulai kini, biarlah legasi lama berlalu pergi. Harapan masa depan Malaysia kita baharui.

12. Akhir kata, sekali lagi saya mengambil kesempatan ini untuk mengucapkan tahniah dan syabas kepada penerima-penerima Anugerah Perkhidmatan Cemerlang KPKT bagi tahun 2016. Saya juga ingin mengucapkan selamat bersara kepada semua pesara dan bakal pesara 2017. Pengharapan saya bersempena Majlis Anugerah Perkhidmatan Cemerlang KPKT ini, semua warga KPKT akan sentiasa meletakkan diri sebagai seseorang yang sangat berharga untuk setiap tugas yang dilakukan tanpa mengira masa, tenaga dan buah fikiran. Kecemerlangan ini akan terus menjadi pemangkin dan menjadi pendorong untuk kejayaan yang lebih besar pada masa akan datang. Pengiktirafan yang tuan-tuan dan puan-puan kecapi pada hari ini sebenarnya membawa amanah dan tanggungjawab baru dalam kehidupan peribadi dan karier tuan-tuan dan puan-puan. Oleh itu, organisasi KPKT akan mencapai satu tahap yang berprestij tinggi dalam mendukung watak negara untuk lebih sejahtera, maju dan berjaya pada masa akan datang.

13. Kepada yang belum menerima anugerah pada tahun ini, janganlah berputus asa. Sentiasa lipat gandakan usaha secara berterusan serta sentiasa berdoa dan bertawakal kepada Allah S.W.T. Saya berharap agar tuan-tuan dan puan-puan dapat meningkatkan mutu dan prestasi kerja untuk menjayakan semua dasar, program dan aktiviti yang telah dirancangkan supaya sistem penyampaian kita menunaikan aspirasi Kerajaan selaras dengan gagasan 1Malaysia 'Rakyat Didahulukan, Pencapaian Diutamakan'.

Sekian, wabillahitaufik walhidayah wassalamualaikum warahmatullahi wabarakatuh.

Terima kasih.

TAN SRI NOH BIN HJ. OMAR
MENTERI KESEJAHTERAAN BANDAR, PERUMAHAN DAN
KERAJAAN TEMPATAN